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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fellegi Tamás
Nemzeti Fejlesztési Miniszter Úrhoz:

„Hova tűnt „A 4-es számú főút 11,5 tonnás burkolat-megerősítése Debrecen és
Hajdúszoboszló között” elnevezés ű projektből az ebesi, Platán sori csomópontépítés? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Köszönettel vettem „A 4-es számú főút 11,5 tonnás burkolat-megerősítése Debrecen és
Haj dúszoboszló között” című írásbeli kérdésemre adott válaszát, azonban annak egy mondata el őtt
értetlenül állok . Ön arról tájékoztatott, hogy a Gazdasági és Közlekedési Minisztérium 2007 . évi
utasítása alapján a 2007-2013 . közötti időszakban megvalósítani tervezett KözOP-ban szerepl ő 4 .
számú főút Hajdúszoboszló-Debrecen közötti szakasz burkolat-meger ősítésének változata (11, 5
tonnás 2x1 sávos burkolat-megerősítés, szabványos kialakítással, csomópont átépítés nélkül) kerül t
előkészítésre .

Tisztelt Miniszter Úr !

Korábbi válaszaiban és tudtommal is az előkészített projekt tartalmazza az Ebes, Platán sor i
csomópontépítést is .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Miért szerepel a legutóbbi válaszában, hogy a projekt csomópont átépítés nélkül került
előkészítésre?

Várom megtisztelő válaszát !

országgyűlési képviselő

Budapest, 2011 . szeptember 1 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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